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Indkaldte:  Tommy Haun, Jan Blank, Sophie Vraa Østergaard, Torben Christensen.   
Sanne Elise Langdahl, Claus Børsting  
Hanne Korup, Janne Moosgaard 

Gæster: Niels Andersen, Tovholder for SFO’en 

Afbud: Christina Mejrsk, Camilla Lægsgaard 

Ordstyrer: Tommy Haun 

Referent: Hanne Korup 

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat: 

Referat fra mødet d. er godkendt på mail og findes på skolens hjemmeside 

 

2. Fastepunkter: 

a. Orientering om økonomi og budget v. Camilla Lægsgaard 

Kort budgetgennemgang v/ Hanne, da Camilla er fraværende. 

 

b. Orientering om aktuel status på skolen – herunder opstart af skoleåret 

Hanne Italesætter den overraskende elevsituation, skolen oplever i øjeblikket, og hvad dette medfører af 

glæder og udfordringer. Forældrene efterspørger en forklaring på vores nye klasse -og afdelingsbetegnelser. 

Afdelingerne er nu navngivet efter hvilken indgang, de hører til eller samarbejder med. Formanden udtrykte 

ærgrelse over endnu en navneændring. Det er som forældre umuligt at finde rundt i - hvilke klassetrin 

eleverne tilhører. Den gamle betegnelse med begynder, junior og ungdom fungerede rigtigt godt i et 

overordnet regi.   

 

Forældrerepræsentanterne spøger ind til fastansættelse af pædagogmedhjælpere og til oplæring og 

kvalifikationerne hos samme. Det faglige niveau blev sidste skoleår, som ved opstart i år igen, påpeget som 

manglende.  

 

Der er vedholdende tilbagemeldinger, fra både forældre og personale, om at opstarten på skoleåret har 

været svær. Set i lyset af sidste skoleårs udfordringer på medarbejdertrivsel, er det en bekymring.  

 

3. Korte punkter: 

a. Orientering af status på Klub-tilbud 

Formanden udtrykte ærgrelse over, at der ikke ved skoleårets start er udarbejdet en plan for kommende 

tilbud. Viborg Kommune er forpligtiget til at give tilbuddet til skolens elever, og evalueringen er tidligere 

fremsendt. Der skal iværksættes en opstart nu. Skoleleder følger op på forvaltningen.  

b. Tekniskservice 

Hanne orienterede om den nye organisering af tekniskservice i kommunen. Hvilken effekt det vil have på 

skolen viden ikke endnu.  

 

4. Eftermiddags-SFO 

Drøftelse af ønsker til udvikling af skolens eftermiddags-SFO.  

Niels Andersen, der er tovholder for SFO’en, er inviteret med til dette punkt.   

 

Niels præsenterer pædagogiske overvejelser bag skolens SFO-tilbud og nye tanker fremlægges. Niels 

medbringer en oversigt over tiden i SFO’en, hvor der fokuseres på at give eleverne en roligere opstart på 
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dagen. I det hele taget har Niels i samarbejde med det øvrige SFO-personale fokus på at få skabt mere ro og 

flere forskellige muligheder for de elever, der bruger skolens SFO. Der skal være aktiviteter som appellerer til 

at bruge kroppen og sanserne, samtidig med, at eleven kan slappe af, hvis det er det, der er behov for.  

 

Skolebestyrelsen er enig i tankerne bag og vil gerne være med til at følge op på det. Det aftales derfor, at 

Niels inviteres med igen til mødet i december. 

 

5. Skolebestyrelsens årshjul 

Drøftelse af hvilke emner der skal være skolebestyrelsens fokusområder i skoleåret 2023/24 

Udskydes til mødet d. 12. oktober  
 

6. Orientering om henvendelser: 
o Henvendelser fra forældre på skolen 

Der har været henvendelser som går på opstarten, der har virket kaotisk for nogen, særligt i forbindelse med 
aflevering og afhentning i SFO’en. Se ovenstående pkt. 4. Det er ikke kun forældre der henvender sig. 
Personalet er begyndt at opsøge forældrerepræsentanterne i skolebestyrelsen, med udtrykt bekymring om 
skolens samlede personale. Grundet den nuværende situation, besluttes det, at formanden deltager i 
kommende møde med skoleledelsen, tillidsmændene og arbejdsmiljørepræsentant. Mødet afholdes torsdag 
morgen 30. august.  
 
Vi har fået mange nye elever og dermed også nyt personale. Der er ingen tvivl om, at alle gør deres bedste, 
men i en opstart kan det desværre smutte. Vi arbejder på, at fornemmelsen af ”kaos” skal blive mindre og 
at det skal føles rart og trygt, både for elever og forældre at være i skole på alle tidspunkter af dagen. 
 

o Henvendelser fra personalet 
Intet.  

o Henvendelser til ledelsen 
Intet. 
 

7. Punkter til kommende møde 
Overblik over, hvordan skolens økonomi er sammensat.  
Skolebestyrelsens årshjul 
 

8. Evt.  
Intet.  
 

9. Klokken 18.00 – 19.00 Lukket punkt 
Møde for skolebestyrelsens forældrerepræsentanter v. Tommy 
 

 
Næste møde er 12. oktober kl. 17 - 19 
 
 
 

 


